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Výročná správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Kukučínova ulica 106  

vo Vranove nad Topľou  

za rok 2021 

 

 

 Rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje 

a presadzuje verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov 

a ostatných zamestnancov školy v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní funkciu verejnej 

kontroly, posudzuje a vyjadruje sa k činnosti školy. V rámci svojej pôsobnosti vykonáva 

činnosti, ktoré jej prislúchajú a vyplývajú z príslušných právnych predpisov. 

 

Zloženie Rady školy 

 

Rada školy pri ZŠ Kukučínova ulica 106 vo Vranove nad Topľou začala svoju 

pôsobnosť ustanovujúcim zasadnutím Rady školy, ktoré sa konalo 18.06.2020 a potvrdením 

zriadenia Rady školy zriaďovateľom na funkčné obdobie štyroch rokov 2020-2024 s 

účinnosťou od 19.06.2020. V roku 2021 nastala zmena v pôvodnom zložení rady školy. 

20.07.2021 bola zriaďovateľom delegovaná RNDr. Valéria Novikmecová namiesto zosnulej 

PaedDr. Mariany Lapčákovej. V súčasností pracuje rada školy v tomto zložení:  

 

 zvolení zástupcovia rodičov alebo zákonných zástupcov žiakov 

Denisa Balogová 

Marica Bažová 

Renáta Šestáková 

Jana Kaliašová 

 zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov 

Mgr. Marta Bedriová 

PhDr. Radoslav Homoľa 

 zvolený zástupca prevádzkových zamestnancov 

Iveta Dudaščíková 

 delegovaní zástupcovia zriaďovateľa 

RNDr. Valéria Novikmecová 

Eva Hricová 

Ing. Peter Zahorjan 

Ing. Milan Tkáč 

 



 

Činnosť rady školy 

Rada školy v kalendárnom roku 2021 svoju činnosť vykonávala v zmysle schváleného 

Plánu práce rady školy na rok 2021 a v súlade s platným Štatútom rady školy. V dôsledku 

protipandemických opatrení rada školy začala svoju činnosť v roku 2021 až v apríli. Členov 

na zasadnutia zvolávala predsedníčka rady školy pozvánkou. Zo všetkých zasadnutí boli 

vyhotovené zápisnice, členovia rady školy svoju prítomnosť potvrdzovali podpisom 

prezenčnej listiny. Program zasadnutí sa riadil podľa plánu zasadnutí. V priebehu roka 2021 

sa uskutočnili tri riadne zasadnutia. 

Zasadnutie 29.04.2021 

 

 Výročnú správu o činnosti Rady školy v roku 2020 predniesla v plnom znení Mgr. 

Bedriová. Členovia rady školy mali návrh výročnej správy k dispozícii v tlačenej podobe. 

Prítomní súhlasili s jej obsahom, nikto nemal doplňujúce návrhy.  

 Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2020 predniesol riaditeľ školy, ktorý 

bližšie charakterizoval najväčšie výdavky a investície v roku 2020. Opravila sa kanalizácia v 

3. pavilóne, vymenil sa nábytok v 2. pavilóne a v časti 3. pavilónu, zakúpili sa nové stoličky 

do zborovní, stoly do školskej jedálne, genicídne žiariče a malotraktor pre údržbára na 

kosenie areálu školy.  

 Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2021 predložil riaditeľ školy, ktorý uviedol 

jednotlivé položky a plánované investície. Okrem iného uviedol, že z úspor za energie, ktoré 

vznikli počas dištančného vzdelávania sa urobí oplotenie v zadnej časti areálu školy a oprava 

elektrického vedenia v 3. pavilóne. 

 Plán zasadnutí na rok 2021 predložila Mgr. Bedriová, nikto z členov nemal doplňujúce 

návrhy, všetci prítomní s predloženým plánom súhlasili. 

 Informácie o prebiehajúcich aktivitách školy a plnenie koncepčného zámeru rozvoja 

školy poskytol riaditeľ školy.  

Rada školy schválila uznesenie: 

Rada školy schvaľuje: 

-  Výročnú správu o činnosti rady školy v roku 2020 

-  Plán zasadnutí na rok 2021 

Rada školy berie na vedomie: 

-  Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2020  

-  Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2021 

-  Informácie o prebiehajúcich aktivitách školy 

 

Zasadnutie 31.08.2021 

 

 Riaditeľ školy predložil rade školy informácie o pedagogicko – organizačnom a 

materiálnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom  roku 2021-2022. 

Oboznámil prítomných aj s prácami, ktoré na škole boli uskutočnené a prebiehajú. Okrem 

rekonštrukcie telocvične, na ktorú škola dostala od mesta 45 000 eur, uskutočnila sa aj 



rekonštrukcia elektrických rozvodov v 3. pavilóne. Triedy sú pripravené na začiatok 

školského roka. Riaditeľ školy oboznámil členov rady školy s personálnym obsadením školy 

a stavom žiakov v školskom roku 2021-2022.  

Na škole bude 470 žiakov, 15 žiakov dostalo rozhodnutie o povolení štúdia v zahraničí. Na I. 

stupni budeme mať 5 tried, na II. stupni 14 bežných tried a 4 špeciálne triedy, jedna z nich 

bude mať 4 žiakov s variantom B, v ostatných budú žiaci s variantom A. Na škole bude jedno 

oddelenie ŠKD, v ktorom bude vychovávateľka na 50% úväzku. 

169 žiakov je zo sociálne znevýhodneného prostredia podľa záverov správ z psychologického 

a špeciálno-pedagogického vyšetrenia. 36 žiakov s mentálnym postihnutím v špeciálnych 

triedach, 23 začlenených žiakov v bežných triedach – 17 s vývinovými poruchami učenia, 1 s 

telesným postihnutím a 5 žiakov s mentálnym postihnutím. 

 Návrhy počtov žiakov v triedach jednotlivých ročníkov 1. – 9. ročníka predniesol 

riaditeľ školy. Prítomným poskytol počty žiakov v jednotlivých triedach v osobitnom 

dokumente, ktorý je prílohou zápisnice..  

 Riaditeľ školy oboznámil prítomných členov so školským vzdelávacím programom. 

Zdôraznil zmenu v rámcovom učebnom plán pre I. stupeň, v ktorom vyučujúce navrhli a 

pedagogická rada schválila zmenu jednej voliteľnej hodiny v 1. Ročníku, z PVO odobrať a 

pridať do SJL. Školský vzdelávací program je umiestnený aj na webovej stránke školy. Nikto 

nemal pripomienky k tomuto dokumentu. 

 Návrh kandidáta z radov rodičov do Obecnej školskej rady – predsedníčka navrhla 

pani Janu Kaliašovú, ktorá s kandidatúrou súhlasila. Pri verejnom hlasovaní bola všetkými 

prítomnými zvolená za kandidátku z radov rodičov do Obecnej školskej rady. 

 V rámci bodu Rôzne riaditeľ školy oboznámil prítomných s priebehom rekonštrukcie 

elektrických rozvodov. V priebehu 5 rokov boli elektrické rozvody vymenené na celej škole a 

škola preinvestovala približne 100 000 eur z vlastných finančných prostriedkov. Budova 

školy je majetkom mesta, preto riaditeľ školy požiadal poslancov aby podporili jeho žiadosť o 

refundáciu týchto finančných prostriedkov u zriaďovateľa. Riaditeľ školy žiadal poslancov 

aby podporili aj jeho opakovanú žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov na 

automatizáciu kotolne, ktorú predkladá úž viac rokov a tiež na stavbu nového komín, ktorý je 

nad skladmi školskej jedálne. 

Riaditeľ predložil Správu o priebehu dištančného vzdelávania, v ktorej sú uvedené formy a 

priebeh dištančného vzdelávania v minulom školskom roku. 

Rada školy schválila uznesenie: 

Rada školy berie na vedomie: 

- Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno- 

vzdelávacieho procesu v školskom  roku 2021-2022 

-  Personálne obsadenie školy a stav žiakov v školskom roku 2021-2022 

-  Počty žiakov v triedach jednotlivých ročníkov v 1. – 9. ročníku v školskom roku 2021-2022 

Rada školy prejednala: 

- Školský vzdelávací program na školský rok 2021-2022 

Rada školy zvolila: 

- Kandidáta z radov rodičov do Obecnej školskej rady pani Janu Kaliašovú 

 

 



 

Zasadnutie 13.10.2021 

 

 Rada školy prerokovala Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom 

roku 2020-2021, s ktorou prítomných oboznámil riaditeľ školy a poskytol im tlačenú podobu 

správy. Správa obsahuje všetky údaje o škole a jej aktivitách v školskom roku 2020-2021, 

ktorý bol špecifický tým, že vyučovanie bolo v prevažnej miere dištančné z dôvodu pandémie 

COVID-19. Súčasťou Správy je aj správa o dištančnom vzdelávaní, ktoré prebiehalo prevažne 

formou vypracovania pracovných listov na II. stupni, nakoľko žiaci z obcí Banské a Vechec 

nemajú prístup na internet. Žiaci I. stupňa a časť žiakov II. stupňa sa počas dištančného 

vzdelávania vzdelávali prostredníctvom edupage.org.  

Správa bola prerokovaná a schválená na pedagogickej rade dňa 11.10.2021. 

Nikto z prítomných nemal k správe pripomienky ani návrhy. 

 O plnení koncepčného zámeru školy referoval riaditeľ školy, ktorý poukázal na silné 

aj slabé stránky školy a uviedol, ktoré úlohy boli splnené a ktoré sú plánované:  

-  V roku 2018 bolo odovzdané do prevádzky multifunkčné ihrisko, ktoré bolo postavené z 

dotácie vlády a finančnej pomoci mesta. 

-   V roku 2019 sa uskutočnila celková rekonštrukcia WC v 3. pavilóne. 

-   Rekonštrukcia telocvične bola úspešne ukončená, súčasťou tohto zasadnutia bolo spustenie 

telocvične do prevádzky od 14.10.2021. 

-  Zlepšenie nastalo v materiálno-technickom vybavení  v oblasti IKT. Počas dištančného 

vzdelávania pracovali učitelia aj žiaci v edupage.org, učitelia mali k dispozícii dostatok 

techniky. 

-  Na škole prebieha národný projekt cez MPC, škola zamestnáva inkluzívny tím – 

psychológa, špeciálneho pedagóga a troch asistentov učiteľa. 

-  V rámci modernizácie vyučovacieho procesu sme chceli zaviesť vyučovanie druhého 

cudzieho jazyka, avšak musíme zohľadniť skutočnosť, že naši žiaci majú problém so 

slovenským jazykom a preto aj PK slovenského jazyka a literatúry neodporúča druhý cudzí 

jazyk.  

 Predsedníčka rady školy oboznámila prítomných s plánom zasadnutí na rok 2022, 

podľa ktorého sú zasadnutia naplánované na mesiace január, marec, august a október. Nikto z 

prítomných nemal návrhy na doplnenie plánu, alebo jeho zmenu. 

 V rámci bodu Rôzne riaditeľ školy oboznámil prítomných s havarijným stavom 

komína na kotolni – riaditeľ školy poukázal na stav komína aj fotodokumentáciou, uviedol, že 

komín sa rozpadá, praská lepenka a vypadávajú tehly, čo môže spôsobiť zrútenie komína na 

sklad s potravinami v školskej jedálni. Prosil členov rady školy za zriaďovateľa o podporu pri 

pridelení finančných prostriedkov v rámci rozpočtu mesta. Riaditeľ školy dal žiadosť na 

kapitálové výdavky, ale chce riešiť situáciu aj ako haváriu a dal požiadavku na nutnú opravu 

na Okresný úrad Prešov s projektovou dokumentáciou a výmerom v hodnote 118 000 eur. 

Už tretí rok žiada riaditeľ školy o pridelenie kapitálových výdavkov v hodnote 46 000 eur na 

automatizáciu kotolne. Sme jediná škola v meste, ktorá nemá automatizovanú kotolňu a 

problémy vznikajú pri výpadku elektrickej energie napr. počas víkendu. Zapnúť kotly možno 

len manuálne, dlho trvá kým sa priestory nahrejú a na vykurovanie je napojená aj materská 

škola. 



Chodník k prístavbe telocvične, kde sa nachádza tančiareň súboru Lipovec je potrebné urobiť 

spolu s odvodnením telocvične, aby prístup bol bezpečný. Riaditeľ školy žiada od mesta na 

túto opravu 16 000 eur. 

 Diskusia prebiehala pri prejednávaní jednotlivých bodov. Nikto z prítomných 

nevyslovil pripomienky k Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom roku 

2020-2021. Prítomní sa vyjadrovali hlavne k vysloveným požiadavkám riaditeľa školy na 

potrebné opravy a k problémom s výchovou a vzdelávaním rómskych žiakov, ktorí 

pochádzajú z obcí Vechec a Banské. 

Rada školy schválila uznesenie: 

Rada školy prerokovala a doporučuje poslať zriaďovateľovi na schválenie: 

- Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom roku 2020-2021. 

Rada školy schvaľuje: 

- Plán zasadnutí rady školy na rok 2022 

Rada školy berie na vedomie: 

- Informácie o plnení Koncepčného zámeru školy 

 

Zasadnutie 17.02.2022 

 

 Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy za rok 2021 predložil riaditeľ školy PaedDr. 

Martin Babiak. V úvode členom rady školy opísal spôsob financovania a to čerpanie financií 

formou prenesených a originálnych kompetencií, z národného projektu financovanie 

podporného tímu, 50% na asistenta pre žiačku s telesným postihnutím a z podielových daní 

financovanie centier voľného času. V svojej správe uviedol hlavné investície a práce 

vykonané  na základnej škole v roku 2021: 

- oplotenie areálu školy v hodnote 70 000 eur z vlastných prostriedkov, 

- nová podlaha v telocvični, 

- automatizácia kotolne – pridelených bolo len 20 000 eur, 

- bežné opravy a maľby. 

Problém vo financovaní nastali od októbra, keď nastal nárast cien plynu a elektrickej energie. 

Kým predtým sme platili za plyn 6 000 eur, teraz je to 19 000 eur. Okrem toho na podporný 

tím z projektu MPC neprišli od októbra žiadne finančné prostriedky. Riaditeľ školy požiadal v 

januári zriaďovateľa o dofinancovanie, ten mu poskytol 20 000, ale to na prevádzku školy 

nestačí. Vedúca oddelenia školstva PhDr. Novikmecová ubezpečila riaditeľa školy, že 

zriaďovateľ musí zabezpečiť prevádzku školy. 

 Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2022 je otvorený, nie je stanovená výška 

normatívu. Návrh rozpočtu bude predložený na zasadnutí rady školy v mesiaci marec 2022. 

 Predsedníčka rady školy predložila členom rady školy na odsúhlasenie plán podpory 

zdravého stravovania z programu Skutočne zdravá škola. V tomto programe škola získala 

bronzový certifikát a teraz sa uchádza o strieborný certifikát. Program má na starosti Mgr. 

Tatiana Lukáčová, ktorá celý plán pripravila. Členovia rady školy tento plán podpory 

zdravého stravovania odsúhlasili. 

Rada školy schválila uznesenie: 

Rada školy berie na vedomie: 

-  Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2021 



-  Plán podpory zdravého stravovania programu Skutočne zdravá škola 

 

Záver 

Rada školy nemá vlastný majetok, administratívnu činnosť zabezpečovala  z prostriedkov 

rozpočtu školy. 

         Výročná správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Kukučínova ulica 106 vo Vranove nad 

Topľou za rok 2021 bola prerokovaná a schválená na zasadnutí rady školy dňa 22.03.2022 

a bude zverejnená na webovej stránke školy www.kukucinka.eu.  

 Vo Vranove nad Topľou 22.03.2022                                             

 
Mgr. Marta Bedriová 

Predsedníčka rady školy 

http://www.kukucinka.eu/

